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Samlesak for spørsmål

Formannskapet 28.03.2022:

Behandling:
1. Medhaug (H) ønsket status for prisfastsetting på Spanne Seniorsenter
Rådmannen svarte:
Det er ikke avgitt skjønn i saken enda.

2. Torheim (KL) viste til "samlesak for spørsmål" i kommunestyrets møter. Sakene blir ofte utsatt.
Ønsker at møtene innleder med denne saken.

Ordfører svarte:
Temaet ble diskutert i forbindelse med nytt saksbehandlingsreglement. I ethvert møte er det organet
som selv behandler og godkjenner sakslisten. Dersom kommunestyret ønsker å gjøre endring på
agendaen/ rekkefølgen av sakene, er det mulig å vedta dette ved godkjenning av sakslisten. For
"samlesak for spørsmål" settes det av inntil 30 min jf. saksbehandlingsreglement.

3. Hansen (SV) viste til søknad på referatlisten i sist møte i formannskapet 21.03.22 ang. 1. mai-
arrangementet. Ikke avsatt midler i budsjettet. Ønsker å gjenoppta tradisjonen.
Det ble stemt om saken skulle tas opp til realitetsbehandling.
Forslag om å ta saken opp til realitetsbehandling fikk 6 stemmer mot 5 (3 H, 1 KL, 1 KRF), og saken ble
dermed ikke tatt opp til realitetsbehandling.

Hansen (SV) fremmet forslag om å sette saken på sakskartet til neste møte i formannskapet.
Forslaget ble støttet av 4 medlemmer (1 AP, 1 UA, 1 SP, 1 SV), og saken settes på sakskartet til neste
møte i formannskapet.

4. Medhaug (H) ønsket evaluering av prosessen rundt kommuneplanen når den er ferdig.
Rådmannen noterte dette.



5. Thorheim (KL) anmoder om at rådmannen setter områdeplanen på Kolnes i drift igjen.  
Rådmannen svarte: 
Bekrefter at det er administrativt arbeid med dette.  
Kommunalsjef teknisk tilføyde:  
Administrasjonen arbeider med bypakke og bompengepakke. Kan ikke forskuttere et prosjekt med 
bompengepakke. Vil komme tilbake til dette når det er avklart mer med fylket, samt avklart status 
for Eikjevegen og krav til standard.   
Det har vært oppstartsmøte med Berge Sag på første del av områdeplanen. 
 
 
6. Hult (AP) Ønsket status på fremdrift med prosjektet om scenen i Kopervik.  
Rådmannen svarte: 
Kommunen har gitt tillatelse til byggestart (IG).  
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Spørsmål tatt til etteretning. 
 

 
 

 


